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Referat fra styremøte i Flaskebekk vel  

22.8.2019 

Kl  1900 – 2100 

Sted  Torunn sitt badehus i Nordveien 46 

 

Tilstedeværende: 

Leder - Fredrik Meltzer, Kasserer - Jan Capjon, Sekretær - Stine Christiansen Homstvedt, 
Styremedlem - Torunn Vigmostad Steinhaug, Styremedlem - Hege Holm 

 

1. Referat fra forrige møte.  

Møtet med kommunen angående Heber eiendommene blir neste onsdag 28 august. Skal ta en prat 
med Solsiden ang medlemskap. Det er noen som ønsker medlemskap i Facebook siden til Flaskebekk 
Vel. Det må lages et mandat til strandpromenadelaget angående å fikse badeflåten. 

 

2. Status jubileumsfest v Torunn 

Det blir servert tapasmat og noen glass musserende. Utover kvelden blir det salg av vin, øl og annet 
til samme priser som Flaskebar. Foreløpig er det 92 påmeldte. Man kan løpende melde seg på til 
neste uke.  

Vedtatt over telefonkontakt og Messenger i juni at i vellet støtter halvparten av budsjettet minus 
fyrverkeri, opp til 21000Kr til jubileumsfesten. 

 

3. Status økonomi og antall medlemmer v Jan: 

109 betalende per dags dato, så nå har vi ca 99 000kr på konto 

Jan betaler 21.000 kr til Jubileums-kontoen, hvor utgiftene belastes. 

Jan ordner tilgang til kontoen for Torunn, som står for regnskapsførsel. 

Utgiftene til festen medfører ikke mva-fradrag.             

 

4. Kort oppsummering av hendelser i vellet ila sommeren 

Flaskebekk Vannverk er nå et eget selskap som ikke er affiliert med Flaskebekk Vel. De har egen 
konto og eget styre. Fredrik Meltzer sitter også i styret der. 

Kystkulturisten er i rute med gode frivillige og fulle badehus. 
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5. Annet 

Kleiva skal åpnes og alle skal takkes, lørdagen 7.sept, klipping av snor og boller og brus. Styreleder 
Fredrik Meltzer snakker om betydning av trappen, Sjur prater, og Kommunen med ordfører sire noen 
ord og klipper snor. Det blir muligens en overraskelse!  

Tor Henning Larsen øker støtte til subbus til Sydveien. Vi er positive til å støtte innkjøp av subbas opp 
til 2000kr på grunnlag av at det legges før Kystkulturisten.  

Flaskebar ble åpnet i august ved Ole Høyem, så det fortsetter i september og månedene fremover. 
Forslag til datoer blir lagt på hjemmesiden. Den som ønsker å stå for flaskebarn er hjertelig 
velkommen! 

 


